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Do moral facts exist? What would they be like if they did? What does it mean to say that
a moral claim is true? What is the link between moral judgement and motivation? Can
we know whether something is right and wrong? Is morality a fiction? " Metaethics: An
Introduction" presents a very clear and engaging survey of the key concepts and
positions in what has become one of the most exciting and influential fields of
philosophy. Free from technicality and jargon, this book covers the main ideas that
have shaped metaethics from the work of G. E. Moore to the latest thinking. Written
specifically for beginning students, this book assumes no prior philosophical
knowledge. This book highlights ways to avoid common errors, offers hints and tips on
learning the subject, includes a glossary of core terms, and provides guidance for
further study.
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评论

优点是阅读难度不大，举例颇多；对于各个流派的梳理都条理清晰，主要问题都有所涉
及，每一章都会列出强调的重点。缺点是太过简单，没有深入思考和辨析，看不出作者
的个人思考（这一点持保留态度）。作为入门书很合适，本科低年级读物。可以看作Mi
ller那一本导论的缩略简本。

-----------------------------
讲得很清楚，适合入门，对一些关键概念以及容易误解的地方做了详细说明，最后还专
门列了glossary，大赞！

-----------------------------
还蛮直白的

-----------------------------
非常清晰简洁的元伦理学入门。元伦理学核心问题，各个流派之间的关系都很清楚。先
用这本书搭一个框架。

-----------------------------
我读的第一本元伦理学导论，
感觉还是比较清晰易懂的，每个章节的CONCLUSION和THINGS TO
REMEMBER尤其好评！另外有好心人做了个翻译发在博客上，可供参考：http://lixiaoz
he.com/metaethics/read/metaethics/00.intro

-----------------------------
A brief intro，读的李晓哲中译http://lixiaozhe.com/metaethics

-----------------------------
比较简略，供快速参考

-----------------------------
我佛了，元伦理学摧毁思维的乐趣（而且给分不行）



-----------------------------
Miller那本的缩略版。入门挺不错，可是读完越发觉得元伦理学一点都不伦理，这里边
的一切问题几乎都来自语言哲学……

-----------------------------
废话多，看到道德心理淆就不看了。走了。

-----------------------------
真的是带着一颗关爱智障的心来写这本书了，真的超级简单易懂
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